
PROTOKÓŁ NR II/2024 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 
z dnia 17 maja 2024 r. 

 
 
Sesja trwała od godz. 10.06 do godz.12.00. 
 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 
do niniejszego protokołu. Nieobecny Radny Rafał Zajączkowski. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
 

• Grzegorz Ambroziak   - Burmistrz Gminy Żychlin, 

• Zbigniew Gałązka    - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 

• Waldemar Bartochowski   - Sekretarz Gminy Żychlin, 

• Emilia Rajewska    - Skarbnik Gminy Żychlin, 

• Iwona Śmietanka    - Radca prawny, 

• Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 

• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Żychlinie,  

• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności.  
 

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Agnieszka Sidwa. 
 

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza Gminy Żychlin – Grzegorza 
Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza, Sekretarza, Skarbnika Gminy i Radcę Prawnego, 
Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, 
Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe osoby przybyłe na obrady 
Rady. 
 

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność do 
podejmowania uchwał. 

 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian. 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie, 

b) powołania przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie  

i ich zastępców, 

c) zmiany budżetu gminy na 2024 rok, 

d) udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Apostołów Piotra i Pawła                   

w Żychlinie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków, 

e) udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Aleksandra w Śleszynie na 

prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane  przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

3. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 
2023 rok. 
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4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie obrad. 

 
 
Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 
stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
Przewodnicząca Rady – poinformowała, że do składu Komisji Rewizyjnej swój akces złożyli 
następujący radni:  
1) Grzegorz Jan Dąbek; 
2) Marek Grzegorz Kaczmarek; 
3) Józef Kowalski; 
4) Leszek Kwiatkowski; 
5) Stanisław Szymański; 
6) Krzysztof Wojtalewicz. 
 
Wymienieni radni podtrzymali swój akces do pracy w Komisji Rewizyjnej i wyrazili zgodę na 
kandydowanie do składu w/w Komisji. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia składu Komisji Rewizyjnej. 
 
Za przyjęciem w/w składu Komisji Rewizyjnej  
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła skład Komisji Rewizyjnej. 
 
Przewodnicząca Rady – poinformowała, że do składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji swój 
akces złożyli następujący radni:  
1) Marek Grzegorz Kaczmarek; 
2) Bartosz Dariusz Kubicki; 
3) Justyna Rapsiewicz; 
4) Daniel Turyk. 
 
Wymienieni radni podtrzymali swój akces do pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i 
wyrazili zgodę na kandydowanie do składu w/w Komisji. 
 
Józef Kowalski zgłosił swój akces do pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i wyraził 
zgodę na kandydowanie do składu w/w Komisji. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Za przyjęciem w/w składu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wraz z kandydaturą radnego 
Józefa Kowalskiego 
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
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Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła Rada przyjęła skład Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że do składu Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Budżetu swój akces złożyli następujący radni:  
1) Kamil Falkowski; 
2) Janusz Piotr Kowalski; 
3) Józef Kowalski; 
4) Przemysław Stefan Zweigert. 
 
Wymienieni radni podtrzymali swój akces do pracy w Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Budżetu i wyrazili zgodę na kandydowanie do składu w/w Komisji. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia składu Komisji Rozwoju Gospodarczego i 
Budżetu. 
 
Za przyjęciem składu Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła skład Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Budżetu. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że do składu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 
Społecznych swój akces złożyli następujący radni:  
1) Grzegorz Jan Dąbek; 
2) Kamil Falkowski; 
3) Justyna Rapsiewicz; 
4) Agnieszka Sidwa; 
5) Sylwia Sobierańska; 
6) Przemysław Stefan Zweigert. 
 
Wymienieni radni podtrzymali swój akces do pracy w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw 
Społecznych i wyrazili zgodę na kandydowanie do składu w/w Komisji. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia składu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 
Spraw Społecznych. 
 
Za przyjęciem składu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła skład Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 
Spraw Społecznych. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że do składu Komisji Rolnej, Prawa i Porządku 
Publicznego swój akces złożyli następujący radni:  
1) Janusz Piotr Kowalski; 
2) Bartosz Dariusz Kubicki; 
3) Leszek Kwiatkowski; 
4) Sylwia Sobierańska; 
5) Stanisław Szymański; 
6) Krzysztof Wojtalewicz. 
 
Wymienieni radni podtrzymali swój akces do pracy w Komisji Rolnej, Prawa i Porządku 
Publicznego i wyrazili zgodę na kandydowanie do składu w/w Komisji. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia składu Komisji Rolnej, Prawa i Porządku 
Publicznego. 
 
Za przyjęciem składu Komisji Rolnej, Prawa i Porządku Publicznego 
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła skład Komisji Rolnej, Prawa i Porządku 
Publicznego, a następnie odczytała projekt uchwały z przyjętymi składami osobowymi. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia składu 
osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie z przyjętymi składami Komisji Rady. 
 
Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego stałych Komisji Rady Miejskiej 
w Żychlinie z przyjętymi składami Komisji Rady 
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
 
Uchwała Nr II/4/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w celu ustalenia Przewodniczących oraz ich 
zastępców do poszczególnych Komisji. 
 
Po przerwie.  
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b) powołania przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie i ich 
zastępców, 

 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenia kandydatów na Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłoszono radnego Leszka Kwiatkowskiego. 
 
Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia kandydatury radnego Leszka Kwiatkowskiego 
na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Za przyjęciem kandydatury radnego Leszka Kwiatkowskiego na Przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej  
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radny Leszek Kwiatkowski został wybrany na 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenia kandydatów na Zastępcę Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej. 
 
Na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zgłoszono radnego Krzysztofa 
Wojtalewicza. 
 
Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia kandydatury radnego Krzysztofa Wojtalewicza 
na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
Za przyjęciem kandydatury radnego Krzysztofa Wojtalewicza na Zastępcę Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej  
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radny Krzysztof Wojtalewicz został wybrany na 
Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenia kandydatów na Przewodniczącego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłoszono radną Justynę 
Rapsiewicz. 
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Radna wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia kandydatury radnej Justyny Rapsiewicz na 
Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Za przyjęciem kandydatury radnej Justyny Rapsiewicz na Przewodniczącą Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji 
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radna Justyna Rapsiewicz została wybrana na 
Przewodniczącą Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenia kandydatów na Zastępcę Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłoszono radnego 
Daniela Turyka. 
 
Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia kandydatury radnego Daniela Turyka na 
Zastępcę Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Za przyjęciem kandydatury radnego Daniela Turyka na Zastępcę Przewodniczącego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji 
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radny Daniel Turyk został wybrany na Zastępcę 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenia kandydatów na Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 
 
Na Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu zgłoszono radnego Józefa 
Kowalskiego. 
 
Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia kandydatury radnego Józefa Kowalskiego na 
Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 
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Za przyjęciem kandydatury radnego Józefa Kowalskiego na Przewodniczącego Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radny Józef Kowalski został wybrany na 
Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 
 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenia kandydatów na Zastępcę Przewodniczącego 
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 
 
Na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu zgłoszono 
radnego Przemysława Stefana Zweigerta. 
 
Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia kandydatury radnego Przemysława Stefana 
Zweigerta na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 
 
Za przyjęciem kandydatury radnego Przemysława Stefana Zweigerta na Zastępcę 
Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radny Przemysław Stefan Zweigert został wybrany na 
Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. 
 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenia kandydatów na Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Spraw Społecznych. 
 

Na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych zgłoszono radną 
Sylwię Sobierańską. 
 

Radna wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia kandydatury radnej Sylwii Sobierańskiej na 
Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 
 

Za przyjęciem kandydatury radnej Sylwii Sobierańskiej na Przewodniczącą Komisji Oświaty, 
Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radna Sylwia Sobierańska została wybrana na 
Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 
 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenia kandydatów na Zastępcę Przewodniczącego 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 
 
Na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 
zgłoszono radnego Kamila Falkowskiego. 
 
Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia kandydatury radnego Kamila Falkowskiego na 
Zastępcę Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 
 
Za przyjęciem kandydatury radnego Kamila Falkowskiego na Zastępcę Przewodniczącego 
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radny Kamil Falkowski został wybrany na Zastępcę 
Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 
 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenia kandydatów na Przewodniczącego Komisji 
Rolnej, Prawa i Porządku Publicznego. 
 
Na Przewodniczącego Komisji Rolnej, Prawa i Porządku Publicznego zgłoszono radnego 
Janusza Piotra Kowalskiego. 
 
Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia kandydatury radnego Janusza Piotra 
Kowalskiego na Przewodniczącego Komisji Rolnej, Prawa i Porządku Publicznego. 
 
Za przyjęciem kandydatury radnego Janusza Piotra Kowalskiego na Przewodniczącego 
Komisji Rolnej, Prawa i Porządku Publicznego 
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radny Janusz Piotr Kowalski został wybrany na 
Przewodniczącego Komisji Rolnej, Prawa i Porządku Publicznego. 
 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłoszenia kandydatów na Zastępcę Przewodniczącego 
Komisji Rolnej, Prawa i Porządku Publicznego. 
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Na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rolnej, Prawa i Porządku Publicznego zgłoszono 
radnego Bartosza Dariusza Kubickiego. 
 
Radny wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia kandydatury radnego Bartosza Dariusza 
Kubickiego na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rolnej, Prawa i Porządku Publicznego. 
 
Za przyjęciem kandydatury radnego Bartosza Dariusza Kubickiego na Zastępcę 
Przewodniczącego Komisji Rolnej, Prawa i Porządku Publicznego 
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że radny Bartosz Dariusz Kubicki  został wybrany na 
Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rolnej, Prawa i Porządku Publicznego. 
Następnie odczytała projekt uchwały z przyjętymi nazwiskami radnych na funkcję 
Przewodniczących i Zastępców Przewodniczących Komisji Rady. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie powołania 
przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w Żychlinie i ich zastępców. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie powołania przewodniczących stałych Komisji Rady 
Miejskiej w Żychlinie i ich zastępców  
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr II/5/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) zmiany budżetu gminy na 2024 rok, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
Poprosiła Burmistrza Gminy Żychlin o wprowadzenie do projektu uchwały. 

 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia do projektu 

uchwały. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2024 rok. 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2024 rok  
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głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany budżetu 

gminy na 2024 rok.  

 

Uchwała Nr II/6/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

d) udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Apostołów Piotra i 

Pawła w Żychlinie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków, 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
Poprosiła Burmistrza Gminy Żychlin o wprowadzenie do projektu uchwały. 

 

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin dokonał wprowadzenia do projektu 

uchwały w punktach d i e. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla 

Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Apostołów Piotra i Pawła w Żychlinie na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. 
Apostołów Piotra i Pawła w Żychlinie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków w ramach Rządowego Programu 
Odbudowy Zabytków 
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji 

dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Apostołów Piotra i Pawła w Żychlinie na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.  

 

Uchwała Nr II/7/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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e) udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Aleksandra                                

w Śleszynie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane  

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
eSesja i na stronie BIP. 
 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono innych uwag.  
 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla 

Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Aleksandra w Śleszynie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane  przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. 
Aleksandra w Śleszynie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane  
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy 
Zabytków  
głosowało   - 14 radnych - Grzegorz Jan Dąbek, Kamil Falkowski, Marek Grzegorz 
Kaczmarek, Janusz Piotr Kowalski, Józef Kowalski, Bartosz Dariusz Kubicki, Leszek 
Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Agnieszka Sidwa, Sylwia Sobierańska, Stanisław 
Szymański, Daniel Turyk, Krzysztof Wojtalewicz, Przemysław Stefan Zweigert, 
 „przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia dotacji 

dla Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Aleksandra w Śleszynie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane  przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.  
 

Uchwała Nr II/8/2024 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

Do p-tu 3. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Żychlin                                         
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego za 2023 rok. 
 
Do Sprawozdania z realizacji Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2023 
rok nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami 
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2023 
rok stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
Do p-tu 4. Sprawy różne. 
 
W sprawach różnych głos zabrali: 
 
Hanna Kajak - Sołtys Sołectwa Sokołówek zapytała, kiedy będzie możliwe rozpoczęcie 
realizacji modernizacji drogi w Sokołówku. 
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Burmistrz Gminy – Grzegorz Ambroziak – czekamy na informację od firmy, która wygrała 
przetarg na modernizację drogi, gdyż ta firma wygrała kilka przetargów. Na dzień dzisiejszy 
mamy informację, że wszystkie formalności są już przygotowane i prace mają się rozpocząć 
od dróg wiejskich, czyli Chochołów, Pasieka i Sokołówek. Nie mamy jeszcze potwierdzenia 
dokładnej daty wejścia w teren. 
 
Krzysztof Wojtalewicz poprosił, aby na kolejnej Sesji lub posiedzeniu komisji zająć się 
uchwałą dotyczącą zmiany uposażenia sołtysów. 
 
Grzegorz Ambroziak poinformował, że mamy wstępną informację o prawdopodobnej 
likwidacji Delegatury Kuratorium Oświaty w Kutnie. Dla nas, jako dla organu prowadzącego, 
dla naszych szkół było to bardzo wygodne rozwiązanie, nie trzeba było jeździć do Łodzi. 
Kuratorium było nam tutaj bardzo pomocne pod kątem merytorycznym i poprosił 
Przewodniczącą Rady o odczytanie treści apelu sprzeciwiającemu się likwidacji tej delegatury.  
 
Przewodnicząca Rady odczytała apel Burmistrza Gminy Żychlin i Rady Miejskiej 
sprzeciwiający się likwidacji Delegatury Kuratorium Oświaty w Kutnie. 
 
Radni poparli odczytany apel, który zostanie przesłany do Kuratorium Oświaty w Łodzi. 
 
Leszek Kwiatkowski zapytał o aktualną sytuację na oczyszczalni ścieków, czy jest już 
poprawa parametrów ścieków. 
 
Grzegorz Ambroziak poinformował, że nie ma możliwości z uwagi na technologię i sposób 
wdrażania w tej chwili nowej procedury związanej z oczyszczaniem sieków, żeby z dnia na 
dzień w ciągu 24 godzin parametry od razu były w normie. Pieczę nad tym tematem trzyma 
Pan Burmistrz Zbigniew Gałązka. Unormowanie ścieków wymaga czasu, dlatego, że nasza 
oczyszczalnia jest oczyszczalnią mechaniczno-biologiczną. Po konsultacjach z Wojewódzkim 
Inspektoratem Ochrony Środowiska, po sugestiach inspektorów, specjalistów w tym zakresie, 
podjęte zostały przez Radę poprzedniej kadencji, na nasz wniosek, działania związane z 
zabezpieczeniem środków na przeprowadzenie modernizacji, modernizacji w oparciu o 
istniejącą strukturę oczyszczalni, ale wprowadzającą elementy takie, które pozwolą na 
zabezpieczenie przed zniszczeniem ewentualnym tej właśnie flory bakteryjnej. Wprowadzono 
tam odpowiednie technologie, które zmierzały do tego, żeby natlenić tę florę bakteryjną, żeby 
wprowadzić dodatkowe elementy przypompowywania i żeby uzyskać pożądane efekty. 
Niestety dochodzi do sytuacji takiej, że w trakcie, kiedy flora jest podawana do tych pakietów, 
nie można tego zrobić jednorazowo, żeby jej ponownie nie zabić ilością ścieków 
nieoczyszczonych, dlatego trzeba to dozować. I taki proces wprowadzania tego typu nowej 
technologii trwa od 14 do 30 dni, żeby uzyskać odpowiedni efekt. Niestety przytrafiło się tak, 
że dość często do WIOŚ po prostu wpływały donosy i akurat 9 na 10 tych donosów nie było 
skutecznych, ponieważ WIOŚ nie stwierdzał żadnych zdarzeń. W tym momencie doszły do 
sytuacji, że w trakcie tego procesu technologicznego WIOŚ sprawdził, okazało się, że było 
kilkudniowe pogorszenie parametrów, ale obecnie już uzyskiwane są pozytywne wyniki. 
 
Zbigniew Gałązka – jak Pan Burmistrz wspomniał, jesteśmy w trakcie rozruchu 
technologicznego. Najgorszy etap rozruchu technologicznego jest już za nami. Rozruch 
technologiczny i modernizacja jest wynikiem jakiejś awarii, która wystąpiła rok temu. 
Ustabilizowaliśmy sytuację według starego sposobu czyszczenia. I z uwagi na skład ścieków, 
który się zmienia, ponieważ w gospodarstwach domowych coraz więcej używamy chemii, 
chemii takiej bardziej agresywnej, co spowodowało to zmianę składu chemicznego ścieków. 
Wobec powyższego utrzymywanie parametrów takich, jakie są udzielone w pozwoleniu 
wodnoprawnym, jest możliwe, ale bardzo trudne do uzyskania i niewielka zmiana ścieków  
może spowodować wejście oczyszczalni w stan awaryjny. Wobec powyższego podjęliśmy 
decyzję, że po doprowadzeniu tego stanu sprzed roku do stanu wyjściowego trzeba jeszcze 
jakieś pieniądze zainwestować, żeby można było sterować procesem oczyszczania ścieków. 
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I teraz, żeby sterować procesem oczyszczania ścieków, to musimy troszeczkę zmienić 
technologię i nie pracować na zasadzie przelewania ze zbiornika do zbiornika i w ten sposób 
napowietrzania w sposób bardzo mało efektowny, tylko robimy to napowietrzanie wgłębne 
ścieków i drugim torem podajemy pożywkę dla tych ścieków, czyli podajemy tak jak Burmistrz 
powiedział, w florę bakteryjną, która jest osadem czynnym. Czyli wyhodowane życie 
biologiczne powoduje zmianę parametrów ścieków. I teraz to życie biologiczne, które jest 
osadem czynnym, które jest dozowane w zależności od stężenia ścieków przepływających, 
ponieważ, co jeszcze jest ważne, mamy różne stężenie i różne przepływy. Stężenie ścieków, 
czyli to jest ilość zanieczyszczeń w jednostce, która wpływa do oczyszczalni. I to jest, że tak 
powiem, miarodajne, bo mniej więcej wiemy, że rano jest większy napływ ścieków z tego 
względu, że ludzie szukują się do pracy, przygotowują posiłki.  
Później w okresie, kiedy idą do pracy, ono się zmniejsza i później znów następuje gwałtowny 
skok w godzinach 16-20, czy 21.00. Żeby można było tym procesem sterować, no to w 
zależności od pór dnia podawane są pożywki. Są odpady komunalne, już ustabilizowane 
osady ściekowe. I w związku z powyższym, żeby dla danego rodzaju składu, dla danego 
obciążenia ścieków dobrać stosowną ilość tego osadu czynnego, no to trzeba zrobić to 
niestety metodą prób i błędów. Po życiu epilogicznym bakteria żyje kilka sekund i ta bakteria 
w ciągu tych kilku sekund musi się namnożyć, oczyścić i rozłożyć. I w związku z tym, żeby 
dobrać tą ilość tego składu osadu czynnego, niestety zdarzało się, że raz żeśmy podali za 
dużo, raz za mało. Jak podaliśmy za dużo, mieliśmy osad nadmierny, podaliśmy za mało, no 
to wtedy ścieki odbiegały od normy.  
Następnie omówił cały proces oczyszczania ścieków. 
 
Stanisław Szymański zapytał, czy oczyszczalnia da sobie radę z oczyszczaniem ścieków? 
 
Zbigniew Gałązka potwierdził, że oczyszczalnia na pewno da sobie radę. 
 
Grzegorz Ambroziak zwrócił uwagę, że media donoszą różne historie, nie występując do 
władz o wyjaśnienia w danej sprawie. Pochwalił media kutnowskie, które wystąpiły do Urzędu 
Gminy z zapytaniem o sytuację oczyszczalni i otrzymały informacje w tej sprawie. Natomiast 
media łowickie nie lubią naszych odpowiedzi i nie kontaktują się z nami. 
 
Marek Kaczmarek zapytał kiedy można się spodziewać na przykład drugiego etapu prac na 
oczyszczalni, wykonania jakiejś automatyki.  
 
Zbigniew Gałązka - robiliśmy rozeznania, ponieważ wszystkie urządzenia, które są 
zainstalowane na oczyszczalni ścieków, są zainstalowane z możliwością doinstalowania 
sterowników typowo do automatyki. Jeżeli będzie automatyka, zmniejszymy moc 
zainstalowanych urządzeń i będziemy mieć pewne oszczędności związane z zużyciem energii. 
Ale największe oszczędności na energii będą przy zainstalowaniu rusztów napowietrzających 
czy ścian napowietrzających. Aby dokonać takich prac, które są niezbędne, poszukujemy 
funduszy zewnętrznych, z których moglibyśmy skorzystać.  
 
Sylwia Sobierańska zapytała, na jakim etapie jest realizacja żłobka przy Przedszkolu Nr 1? 
 
Grzegorz Ambroziak będziemy za chwilę uszczegóławiać wszystkie elementy dotyczące 
realizacji żłobka. Jest jeden pozytywny aspekt, który wyniknął z drobnego przesunięcia 
czasowego, to jest uruchomienie ponowne środków kapitałowych z ministerstwa i 
podwyższenie stawki na dziecko. Zgłosiliśmy akces, że będziemy jeszcze podwyższać 
wniosek, żeby uzyskać wyższą kwotę dotacji, co pozwoli nam zabezpieczyć mniejsze środki 
ze strony budżetu miasta. Ten wniosek będzie złożony i dopiero wtedy po rozpatrzeniu tego 
nowego wniosku będziemy mogli dalej działać. Natomiast przygotowania same w sobie te 
techniczne związane z budowlanką będziemy już przygotowywać niezależnie od elementu 
zwiększenia naszej dotacji. 
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Kamil Falkowski - czy znany jest termin rozpoczęcia realizacji budowy hali sportowej przy 
Szkole Podstawowej Nr 2? 
 
Grzegorz Ambroziak - nie mamy w tej chwili jeszcze terminu rozpoczęcia prac. Jesteśmy w 
toku uzgadniania elementów technologicznych z projektantami. Wykonawca, który wygrał 
przetarg, ten przetarg był ogłoszony w formie zaprojektuj i wybuduj, w związku z czym toczą 
się prace projektowe. Po ostatnich wyjaśnieniach, których projektanci nam przedstawiali, 
musimy pouzgadniać detale związane z okablowaniem, z elementami sanitarnymi i innymi. 
Jak tylko będziemy mieli gotowy projekt techniczny, poinformuję o tym Państwa Radnych. 
 
Przewodnicząca Rady wpłynęły do niej 2 wnioski – jeden dotyczy przecięcia nisko wiszących 
gałęzi przy ulicy 1 Maja w okolicy przejścia dla pieszych oraz na chodniku do przedszkola. 
Nisko wiszące gałęzie uruchamiają czujniki na przejściu dla pieszych, co powoduje jego 
zapalanie się. Gałęzie na chodniku do przedszkola z jednej i drugiej strony wchodzą na 
chodnik. Drugi wniosek dotyczy drzew na ulicy Narutowicza jednokierunkowej, które są tak 
nisko, że uniemożliwiają bezpieczne poruszanie się po chodniku. 
 
Grzegorz Ambroziak - w przypadku ulic gminnych, jest to kwestia gminy. W przypadku dróg 
powiatowych mamy problem z komunikacją z powiatem. Powiat nie ma pieniędzy i unika 
jakichkolwiek prac na drogach i chodnikach przy drogach powiatowych.  
 
Stanisław Szymański – wpływają do niego zastrzeżenia mieszkańców Drzewoszek, że tam 
droga została zrobiona, ale pobocze zostało utwardzone materiałem sypkim i bardzo słabo 
jest zagęszczone, co powoduje iż kamienie wyskakują spod samochodów i powodują 
uszkodzenia. 
 
Józef Kowalski – zaproponował Radnym objazd dróg na terenie gminy i miasta, aby Radni 
wiedzieli, które drogi są drogami gminnymi, a które powiatowe, czy wojewódzkie.  
 
Grzegorz Ambroziak – sprawa dróg wraca wciąż, często jest tak, że jak zjeżdża się z drogi 
gminnej o dobrej jakości na drogę o gorszej jakości, to już wtedy można rozpoznać, że jest to 
droga powiatowa. W poprzedniej kadencji powiat zgłosił do zadań Polskiego Ładu dwie nasze 
drogi i to jest bardzo pozytywne. Mamy nadzieję, że powiat nie poprzestanie na tych drogach 
i będzie szukał pieniędzy, a my będziemy zgłaszać kolejne drogi, które w tej chwili są w bardzo 
złym stanie technicznym. 
 
Przewodnicząca Rady uważa, że na najbliższych komisjach uzgodnimy sobie jakiś termin i 
zaproponowałabym taką wizję w terenie. Zarówno zobaczylibyśmy, w jakim stanie są drogi na 
terenie gminy, ale również udalibyśmy się na oczyszczalnię ścieków. 
 
Kamil Falkowski zapytał, czy są jakieś plany inwestycyjne w zakresie dróg i chodników?  
 
Grzegorz Ambroziak - na dzień dzisiejszy mamy podpisaną umowę wykonawczą na 
wykonawstwo dróg takich jak ulica Narutowicza jednokierunkowa, ulica Sienkiewicza, Łąkowa, 
również drogi w Pasiece, w Sokołówku i Chochołowie.  
 
Marek Kaczmarek – zapytał dlaczego utwardzone pobocze w pasie drogi powiatowej na 
Pasiece jest tak zarośnięte?  
 
Grzegorz Ambroziak to jest utwardzenie pobocza przy drodze powiatowej, więc generalnie 
powiat powinien robić pielęgnację, ale oczywiście my postaramy się to wykonać.  
 
Stanisław Szymański wraca znów do tematu chodnika przy ul. 1 Maja, który został 
uszkodzony przy budowie ADEF Materials. 
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Grzegorz Ambroziak zwrócimy się z tym tematem do Powiatu po raz kolejny, nie możemy za 
wszystkich wykonywać napraw dróg i chodników.  
 
Józef Kowalski – ma prośbę, aby zainterweniować na targowicy w sprawie wystawiania cen 
płodów rolnych. 
 
Grzegorz Ambroziak - nie jesteśmy inspekcją handlową i nie mamy uprawnień do 
kontrolowania tego typu zachowań sprzedawców. Jest to uprawnienie inspekcji handlowej czy 
urzędu skarbowego.  
 
Przewodnicząca Rady poinformowała Radnych, że w dniu 15 maja 2024 r. do Rady Miasta 
wpłynął wniosek, który został do Państwa przesłany na skrzynki mailowe dotyczący odbudowy 
linii kolejowej do Śródmieścia Żychlina. Wielokrotnie już tutaj podejmowaliśmy ten problem, 
rozpatrywaliśmy ten wniosek. Są tutaj liczne odpowiedzi do adresata i jak Państwo Radni chcą 
zapoznać się z całością dokumentacji, to jest ona dostępna w Biurze Rady.  
Następnie przypomniała o obowiązku złożenia pierwszych oświadczeń majątkowych                            
w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania oraz poprosiła Komisję Rewizyjną o ustalenie 
terminów posiedzeń w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2023 r. w celu 
sporządzenia wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Żychlin.  
 
 
Do p-tu 5. Zakończenie obrad II Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji Rady.  
Zamknęła II Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
Protokolant:                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                                               
Monika Charążka 
                                                                                                        Agnieszka Sidwa 
 
 


